



Protokoll till Sektionsmöte 2018 P4

Fredagen den 28 Maj klockan 17:15 i Rudan

(* = bilaga finnes)

Närvarolista:

Robin Gustafsson (Kassör)
Robin Åhlin (Ordf)
Adam Winges
Arvid Persson (FOrdf)
Timothy Holmsten
Axel Söderberg
Jesper Wallberg (Spritmästare)
Christopher Rickman (QM)
Robert Kärrbrant
Kristiina Niit (IGOr)
Johan Petersen (Gudfadder)
Norton Lamberg
Sebastian Elf

1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 18:23
- 1.2. Val av mötesordförande
Robin Åhlin väljs in som ordförande
- 1.3. Justering av röstlängd
Röstlängd justeras till 14
- 1.4. Mötets behöriga utlysande & beslutsmässighet
Mötet kallades ut vid smp3, så den kallades ut i tid.
Bifall
- 1.5. Adjungeringar
Inga adjungeringar
- 1.6. Val av justerare tillika rösträknare
Sebastian elf och Norton Lamberg väljs in till justerare tillika rösträknare

- 1.7. Anmälan av övriga frågor
- Vöph
- 1.8. Föredragningslistans godkännande
Är det mötets mening att godkänna föredragningslistan med den tillagda övriga frågan Vöph?
Bifall
- 1.9. Föregående protokoll
Är utskrivet, underskrivet och inlämnat på banken.

2. Rapporter

- 2.1. Styrelsen
Mindre pengar på kontot. Var på MFs vårbal och gav present.
Påsqvik har anordnats. Bokföring har gjorts.
- 2.2. Organ & Nämnder
Mogen: inte hänt så mycket planering sker. Det roliga kommer.
- 2.3. QM: Valborgspubbrunda samt ffs pubrundan har varit mycket lyckade.
- 2.4. IGO: Har sökt friskvårdsbidrag skall få 10000. Salarna har kostat 9000 från oktober~ på ett ungefär borde kostnaden täckas av detta. vi var 20 på senaste innebandyn.
- 2.5. Spruppen: Det har anordnats en spelkväll.
- 2.6. FG: har fått in 18000kr, med utgifter ligger vi 16+ har skrivit kontrakt med sveriges ingenjörer för lunchmöte. Pratad med unionen de kommer hit på mottagningen samt har lite andra företag som hänger i luften.
- 2.7. THS, KS
Robin Å: Fanborg imorgon. Skall in och vifta med fanan.

3. Besluts- och diskussionspunkter

- 3.1. Valet av...
 - 3.1.1.sekreterare
Nominerade: Marcus Lindbom och Johan Petersen.

Marcus Lindblom accepterar nomineringen till sekreterare.
Johan Petersen accepterar inte nomineringen till sekreterare.
Marcus Lindblom väljs in med 13 röster för och inga emot.

3.1.2. Vice ordförande

Nominerade: Morgan Westin och Norton Lamberg.
Båda accepterar nomineringen.

Resultat. Norton Lamberg 10 röster och Morgan Westin 3 röster.

Röstlängden justeras till 13, 18:50

3.1.3. Idrottsgruppens ordförande (IGOr)

Kristiina Niit accepterar nominering.

Röstning: Bifall

Kristiina Niit väljs in som IGOr för 2018/19

3.2. Budget...

3.2.1. Företagsgruppen

19:00 Daniel Labriz lämnar salen
röstlängden justeras till 12

Robin Gustafsson yrkar på att ta bort raderna tyren samt June -
Bifall

Budgeten röstat igenom med de rådande ändringar.

19:26 Punkten tas upp igen.
Gamla budgeten ersätts med en ny.

3.2.2. Mottagningsgruppen

19:03 Daniel Labriz återvänder
Röstlängden ändras till 13

Johan: Det kommer pengar från FG, CBH kommer ökas kan ej säga exakt nummer.

Arvid yrkar på att ändra inkomst från styrelsen till 17000

Daniel yrkar på att ändra den till 0.
Bägge drar tillbaka sina yrkanden

Diskussion om budgeten.

Budgeten bifalls

Bordläggs till SMP1

3.3. Fastställande av verksamhetsberättelse...

3.3.1. Styrelsen

3.3.2. Organ

Bordläggs till SMP1

3.4. Ansvarsfrihet...

3.4.1. Styrelsen

3.4.2. Organ

4. Övrigt

4.1. Övriga frågor

4.1.1. Robert: Kul om någon drar i det,

Adam: Kanske har stugor till skiweek

Robert: Det vore bra om någon drar i det så att det blir av. Sjöslaget brukar gå bra, många vill vara med. Ville bara säga att någon drar i det.

Johan Petersen Nomineras till att dra i det. Daniel förklarar vad man gör som ansvarig.

4.1.2. Skiweek

Samma sak som sjöslaget, man behöver dra i det mycket tidigare. Punkten behandlas.

4.1.3. Vöph

Arvid vill välja om vöph till Ludvig Lindblad. Då vöph inte kan väljas då det inte har gått ut med information innan går parterna med på att inte välja in Ludvig Lindblad som vice och stannar som vanlig. Dock uppmärksammas det att Ludvig Lindblad nu kommer att ha ett större ansvar över Mottagningen; på samma nivå som vöph. Styrelsen ger sitt samtycke till detta.

4.1.4. Bokföring

Daniel: Det finns en del kvitton som saknas, organen måste bli hårdare med att behålla dom annars kan man behöva polisanmäla det.

4.2. Nästa möte

Robin Å: Någon gång efter mottagningen.

5. Mötets avslutande

Mötet avslutas 19:48

Protokoll SMP4

Sid 5(5)

Mötesordförande:

Justerare:

Justerare:

Ort & Datum

Ort & Datum

Ort & Datum

Namnteckning

Namnteckning

Namnteckning

Namnförtydligande

Namnförtydligande

Namnförtydligande